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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till kultur- och demokratiminister Alice Bah Kuhnke (MP)

2015/16:152 Regeringens stopp av utbyggnad av förvaltningsområden

Regeringen har aviserat att man inte släpper in fler kommuner som 
förvaltningsområden innan man sett över minoritetslagen. Förslaget har väckt 
besvikelse hos berörda parter. Omfattande lokala processer, opinionsbildning 
och utvecklingsarbete för att flertalet kommuner som Åsele, Sundsvall, 
Skellefteå och Örnsköldsvik sätts på vänt i och med att regeringen fördröjer 
arbetet.

Moderaterna vänder sig inte mot att det görs en uppföljning av lagen, men vi 
har svårt att se varför det motiverar att flertalet kommuner kommer att stängas 
ute under flera års tid.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga kultur- och demokratiminister 
Alice Bah Kuhnke:

 

Varför släpps inte fler kommuner in i förvaltningsområden för finska, 
meänkieli och samiska, och hur har ministern samrått med berörda parter innan 
beslutet om att inte släppa in fler kommuner som förvaltningsområden fattades?

………………………………………

Eva Lohman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-20
Besvaras senast
2015-10-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


